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ПРОТОКОЛ 

No. 14 

от заседание на Факултетния съвет на Медицински факултет, 

проведено на  28 юли, 2011 г. 

Присъстваха: 20 души от списъчния състав на Факултетния съвет, състоящ се от 25 души. 

(редуциран състав 24 души): 

Доц. д-р Любомир Димитров Спасов, проф. д-р Цветанка Цанкова Маринова, проф. д-р 

Върбан Стоянов Ганев, проф. д-р Александър Василев Куртев, доц. д-р Захари Стойков Тончев, 

доц. д-р Галина Железова Железова, доц. д-р Мария Грозева, доц. Геновева Антонова Златева, 

доц. д-р Румяна Атанасова Бакалова-Желева, доц. д-р Веселин Колев Кожухаров, доц. д-р 

Жечка Цветкова Василева, доц. д-р Росица Герасимова Митрова, доц. д-р Здравко Йорданов 

Лазаров, гл. ас. д-р Емилия Райкова Латева, гл. ас. Иван Любомиров Минков, ст. ас. д-р Георги 

Василев Хаджидеков, ст. ас. д-р Станислав Минчев Филипов, Стойко Павлов Николов – 

студент, Теодор Руменов Василев – студент, Николай Емилов Спиридонов – студент; 

 

Отсъстваха: доц. д-р Петър Василев Йотовски (в чужбина), доц. д-р Кирил Димов 

Праматаров, доц. Георги Тодоров Георгиев, доц. д-р Антонина Тодорова Гегова, доц. д-р 

Анатолий Маринов Найденов. 

 

Заседанието на Научния съвет протече при следния: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Актуализация на програмата за учебната дисциплина Химия 

Докладва: доц. д-р И. Грабчев – Ръководител на Катедра 

„Химия, биохимия, физиология и патофизиология” 

 

2. Молба на гл. ас. Райнов за дългосрочен творчески отпуск. 

     Докладва: доц. д-р Кожухаров – Ръководител на Катедра 

     „Хирургически болести, акушерство и гинекология” 

СОФИЙСКИ УНИВЕРСИТЕТ 

“СВ. КЛИМЕНТ ОХРИДСКИ”         

МЕДИЦИНСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

Ул.”Козяк” №1 

1407, София, БЪЛГАРИЯ 

Тел: 02 868 71 40 

 

 UNIVERSITY OF SOFIA 

“ST. KLIMENT OHRIDSKI” 

FACULTY OF MEDICINE 

 

1, Koziak str. 

1407, Sofia, BULGARIA 

Tel: 02 868 71 40 
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3. Сформиране на учебно-научни сектори към катедрите на МФ 

     Докладва: доц. д-р Златева – Зам. декан по учебната дейност 

 

4. Насрочване на дати за Общи събрания на хабилитираните и нехабилитираните 

преподаватели на МФ в Общото събрание на СУ 

Докладва: доц. д-р Л. Спасов – Декан на МФ  

 

5. Разни 

 

 

 

 

Точка 1 от дневния ред: 

Докладва: Доц. д-р И. Грабчев – Ръководител на Катедра „Химия, биохимия, физиология и 

патофизиология” 

Относно: Актуализация на програмата за учебната дисциплина Химия. 

 

Доц. д-р И. Грабчев направи следните предложения за промени в учебния план на 

дисциплината Химия, в съответствие с препоръките на Експертната група по програмната 

акредитация на специалност медицина в МФ:  

 Да се увеличат от 30 на 45 часа  упражненията на студентите за сметка на лекционния 

курс, който да се съкрати от 60 на 45 часа. Общият хорариум на дисциплината Химия 

оставя същия – 90 часа. 

 Упражненията по органична химия да се заменят с упражнения по аналитична химия.    

 

След проведено явно гласуване за направените предложения за промени в учебния план на 

дисциплината Химия, от присъстващите 20 членове на Факултетния съвет са получени 

следните резултати: 

„За” – 20; „против” – няма; „въздържали се” – няма 

 

 

Точка 2 от дневния ред: 

Докладва: доц. д-р В. Кожухаров, – Ръководител на Катедра „Хирургически болести, 

акушерство и гинекология” 

Относно: Молба на гл. ас. Райнов за дългосрочен творчески отпуск за написване на 

монография. 

 

Доц. д-р В. Кожухаров представи молбата на гл. ас Райнов, която е гласувана и одобрена от 
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катедрения съвет. 

 

Доц. д-р М. Грозева: Познавам колегата, той е работил дълго в спешен център за деца в Исул, 

където е бил много натоварен. За да може да се отдаде на творчество има нужда от тази 

отпуска. Малко са хората в наше време, имат желание за подобен научен труд. 

 

Доц. д-р Б. Киперова: Това не е дисертационен труд, а монография. Не съм чула на някого да 

е гласуван творчески отпуск за написването на монография. Ако гласуваме тази отпуска ще 

създадем прецедент и всеки ще поиска подобна отпуска. 

 

Доц. д-р Л. Спасов: Съгласен съм с доц. Киперова. 

 

Проф. д-р Ц. Маринова: Към молбата на гл. ас.  Райнов има приложен комплект документи, 

които дават законова основа на неговата молба. Освен това на катедрения съвет колегата е 

уточнил, че няма да отсъства от никакви форми на учебни занятия по време на творческата си 

отпуска. 

 

 Доц. д-р Р. Митрова: Гл. ас. Райнов има вече докторска степен и може да пише монография 

за следваща степен. 

Доц. д-р В. Николов: Добре е да се чуе мнението на неговия ръководител. Трябва да се знае 

дали отпуската на гл. ас. Райнов няма да затрудни учебно-преподавателската и лечебната 

дейност в съответния сектор. 

 

Проф. д-р Е. Титянова: Монографията сама по себе си не е цял дисертационен труд и те не 

трябва да се приравняват. Не смятам за целесъобразно да се дава отпуск по-голям от един 

месец. 

 

Проф. д-р Г. Едрев: Нямаме реална представа какво е заглавието на тази монография, тъй 

като името й беше сменяно. Освен това не е ясно и какво количество данни е събрал гл. ас. 

Райнов.  Аз не подкрепям тази молба.  

 

Доц. д-р Л. Спасов: Аз споделям мнението на проф. Едрев и от гледната точка на работодател 

в лечебната дейност. Законът не забранява, но в случая не виждам убедителни данни за да 

подкрепим тази молба. 

 

След проведено явно гласуване относно молбата на гл. ас. Райнов за дългосрочен творчески 

отпуск от присъстващите 20 членове на Факултетния съвет са получени следните резултати: 

„За” – 2; „против” – 17; „въздържали се” – 5. 
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Точка 3 от дневния ред: 

Докладва: доц. д-р Г. Златева – Зам. Декан по учебната дейност 

Относно: Сформиране на учебно-научни сектори към катедрите на МФ 

 

Доц. д-р Г. Златева: Създадените интегрални катедри на МФ са много големи и включват 

разнородни дисциплини. Това налага създаването на допълнителни звена в самите катедри, 

наречени “учебно-научни сектори“, където да се разглеждат специфични въпроси за отделните 

дисциплини дисциплина. Създаването на подобна структура е предложено и от комисията по 

акредитация на специалност медицина в МФ. По-конкретно се предлага създаването на 

следните учебно-научни сектори: 

 В катедрата по Биология,  медицинска генетика и микробиология: 

- Сектор медицинска биология 

- Сектор медицинска генетика 

- Сектор медицинска микробиология 

 

 В катедрата по Физика, биофизика и рентгенология: 

- Сектор по медицинска физика 

- Сектор по биофизика 

- Сектор по образна диагностика 

 

 В катедрата по химия, биохимия, физиология и патофизиология: 

- Сектор медицинска химия 

- Сектор биохимия 

- Сектор физиология на човека 

- Сектор патофизиология 

 

 В катедрата по анатомия, хистология, патология и съдебна медицина: 

- Сектор анатомия, хистология и цитология 

- Сектор обща и клинична патология 

- Сектор съдебна медицина 

 

 В катедрата по вътрешни болести, фармакология и клинична фармакология, 

педиатрия, епидемиология, инфекциозни и кожни болести: 

- Сектор вътрешни болести 

- Сектор фармакология и клинична фармакология 

- Сектор педиатрия 

- Сектор дерматология и венерология 

 

 В катедрата по хирургически болести, акушерство и гинекология: 
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- Сектор по хирургия 

- Сектор по анестезиология и интензивно лечение 

- Сектор по ортопедия и травматология 

- Сектор по очни болести  

- Сектор по уши, нос, гърло 

- Сектор по урология 

- Сектор по акушерство и гинекология 

 

 В катедрата по неврология, психиатрия, физиотерапия и рехабилитация, 

превантивна медицина и обществено здраве: 

 

- Сектор по неврология и психиятрия 

- Сектор по физиотерапия и рехабилитация 

- Сектор по хигиена и екология 

- Сектор по социална медицина, медицинска етика, биостатистика, 

информатика и обществено здраве 

 

Доц. д-р В. Николов: В момента в който дойдох забелязах нуждата от създаването на подобни 

звена, т.к. катедрите са съставени от няколко различни дисциплини. Смятам, че по този начин 

ще се подобри работата на МФ.  Възниква и друго предложение – да има избор на ръководител 

на сектор и съответни секционни заседания. 

 

Доц. д-р Г. Златева: В правилника на СУ и в закона за висшето образование не е 

регламентирано съществуването на сектори. Правата на секторите може да се конкретизират и 

регламентират само в правилника на МФ. 

 

Проф. д-р Ц. Маринова: В действащия правилник на СУ се предвиждат катедри и учебно-

научни лаборатории, но не и сектори. 

 

Доц. д-р Л. Спасов: Основен принцип на функциониране на Университета е автономията на 

отделните звена и демократичността.  Това би спомогнало за по-демократично функциониране 

на една катедра. Тези сектори трябва функционално да съществуват, но няма как да се 

формулира като допълнително структурно звено, което ще утежни изключително много цялата 

структура на факултета.  

 

Проф. д-р А. Куртев: Настоящите катедри имат временен 3-годишен статут, но все пак 

предложението е добро. 

Доц. д-р Л. Спасов: Имената на секторите трябва да са съгласувани със имената на 

съответните катедри. 
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Доц. д-р П. Гацов: По-добре ръководителя на катедра да реши има ли необходимост и какви 

точно сектори да се създадат. 

Доц. д-р Р. Бакалова: Не трябва еднолично ръководителя на катедра да решава, а по-скоро 

целия катедрен съвет. 

 

Проф. д-р Д. Терзииванов: Да се усложнява администрацията и да се делигират 

допълнителни права не е добре. Въпрос на култура е взаимодействието между ръководителите 

на секциите с ръководителите на катедри. Не е необходимо да създаваме “малки катедри“ в 

рамките на  “големите катедри“. Не виждам причина да се дават допълнителни права на всеки 

ръководител на секция. 

 

Доц. д-р В. Николов: Ръководителят на секция трябва да има права да оказва влияние върху 

хората, с които работи. 

 

Проф. д-р Д. Терзииванов: Както вече казах, въпрос на култура е да се взаимодейства с 

ръководителя на катедрата. Не е необходимо да се дават допълнителни права на 

ръководителите на секции. 

 

Проф. д-р Х. Чучков: В крайна сметка въпрос на морал и интелект е взаимодействието между 

хабилитираните лица в катедрите. Излишната бюрокрация не е полезна. 

 

Доц. д-р Л. Спасов: На база на направените изказвания ще формулирам по следния начин 

темата, който ще гласуваме: Създаване на функционални структурни единици наречени секции 

към съответните катедри. 

 

След проведено явно гласуване относно сформиране на учебно-научни сектори към катедрите 

на МФ от присъстващите 20 членове на Факултетния съвет са получени следните резултати: 

„За” – 20; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

 

 

Точка 4 от дневния ред: 

Докладва: доц. д-р Л. Спасов – Декан на МФ 

Относно: Насрочване на дати за Общи събрания на хабилитираните и нехабилитираните 

преподаватели на МФ за представители в Общото събрание на СУ 

 

Доц. д-р Л. Спасов: Крайният срок е 15ти октомври 2011 г. Една седмица преди това трябва да 

сме избрали 11 хабилитирани и 3 нехабилитирани представители на Общото събрание на СУ.  
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Доц. д-р  Г. Златева: Трябва да е около 15-16 септември, защото в началото на месеца има 

сесия. Освен това ще трябва да се подготвят съответни докуменити и списъци за провеждането 

на тези събрания. 

 

Доц. д-р Л. Спасов: 16ти септември, четвъртък е по удачна дата, т.к. на 15ти е първият учебен 

ден и много родители са ангажирани с децата си. 

 

Точка 5 от дневния ред : 

Доц. д-р Л. Спасов: Трябва да формулираме следното предложение до Академичния 

съвет. Аудиторната заетост на хабилитираните преподаватели по клиничните дисциплини да 

бъде 110 часа, а за нехабилитираните съответно 220 часа. Ако има други становища моля 

коментирайте ги. Ако няма ще ви помоля да гласуваме.   

 

След проведено явно гласуване относно предложение до Академичния съвет за промени в 

аудиторната заетост на преподавателите по клиничните дисциплини от присъстващите 20 

членове на Факултетния съвет са получени следните резултати: 

„За” – 20; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

 

  

 

 

Протоколчик: .................................. 

/гл.ас. И. Минков, дх/ 

 


